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центр Ин-т цитологии и генетики СО РАН; Новосиб. гос. ун-т. Новосибирск : Академиздат, 2016. 

140 с. ISBN 978-5-9909162-5-8. 

2. Базы данных: дифференциально экспрессирующиеся гены в мозге мышей линии С57BL/6J, 
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с. ISBN 978-5-9904194-6-9. 

5. Редактирование генов и геномов / отв. ред. С.М. Закиян, С.П. Медведев, Е.В. Дементьева, В.В. 
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микробиол.; Науч. совет по генетике и селекции Рос. акад. наук. М., 2016. 349 с. 
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биология» : abstr. / Rus. Ac. of Sc., Sib. Br.; Fed. Res. Center Inst. of Cyt. and Gen. Novosibirsk : SBRAS, 
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Sc. Res. Inst. of Physiol. and Basic Med.; Ins. of Electrical and Electronics Engin.; Novosib. St. University; 

Fed. Res. Center Inst. of Cyt. and Gen. Novosibirsk : SBRAS, 2016. 72 p. 
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Computation. Mathem. and Mathem. Geoph.; Fed. Res. Center Inst. of Cyt. and Gen. Novosibirsk : SBRAS, 
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Agency for Sc. Org.; Rus. Ac. of Sc., Sib. Br.; Sc. Inst. of Clin. and Exp. Lymphol.; Inst. of Int. and 
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Новосиб. гос. ун-т; Федер. исслед. центр Ин-т цитологии и генетики. Новосибирск : ИПЦ НГУ, 2016. 

Ч. 2. Хромосомные перестройки, полиплоидия и анеуплоидия, мобильные генетические элементы и 

генетическая трансформация, генетика количественных признаков и популяционная генетика. 248 с. 

ISBN 978-5-4437-0575-0. 
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9. Babailov S.P., Purtov P.A., Fomin E.S. Dynamic NMR under nonstationary conditions: Theoretical 

model, numerical calculation, and potential of application // Journal of Chemical Physics. 2016. V. 145. Iss. 

5. Article number: 054201. IF 2,894.  
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GJB2 gene pathogenic variants in a large cohort of patients with hearing impairment living in a subarctic 

region of Russia (the Sakha Republic) // Plos One. 2016. V. 11. Iss. 5. Article number: e0156300. Doi: 

10.1371/journal.pone.0156300. IF 3,057. 
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software and modification of Q-FISH protocol for estimation of individual telomere length in 

immunopathology” by has been accepted for publication // Journal of Bioinformatics and Computational 

Biology. 2016. V. 15. Iss. 2. online at http://www.worldscientific. com/worldscinet/jbcb. IF 0,785. 
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